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Vragen van het lid Fritsma (PVV) aan
de staatssecretaris van Justitie over
het bericht dat gezinsmigranten van
de rechtbank Roermond geen
120 procent van het minimumloon
hoeven te verdienen. (Ingezonden
24 juli 2008)

1
Bent u bekend met het bericht
«Inkomenseis lager bij
gezinsvorming»?1

2
Realiseert u zich dat door deze
uitspraak weer veel meer mensen uit
landen als Marokko naar Nederland
kunnen komen? Zo ja, deelt u de
mening dat dit volstrekt ongewenst
is?

3
Deelt u de mening dat het
noodzakelijk is om de bestaande
inkomenseis overeind te houden?
Zo ja, wat gaat u hiertoe
ondernemen?

4
Hoe zorgt u er voor dat Europa van
het Nederlandse immigratiebeleid af
blijft?

5
Wat gaat u verder doen om de voor
onze samenleving rampzalige
gezinsmigratie aan te pakken?

6
Kunt u garanderen dat alle aanvragen
voor gezinsvorming aan de
bestaande inkomenseis getoetst

worden, en dat de aanvragen zonodig
worden aangehouden tot er een
uitspraak in hoger beroep bekend is
dan wel de inkomenseis anderszins
weer toegepast kan worden?

1 http://www.volkskrant.nl/binnenland/
article1046808.ece/Inkomenseis_lager_
bij_gezinsvorming
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